
Schriftelijke vragen aan het college betreffende invoeren Wet Natuurbescherming

Aan: College 
Van: Fractie GroenLinks-PvdA
Leusden, 7 februari 2017

Geacht college,

Met ingang van 1 januari 2017 is de nieuwe Wet Natuurbescherming (WNb) ingegaan waarin 
een aantal taken op het gebied van natuurbescherming van de landelijke overheid naar de 
provincie zijn gegaan en gemeenten moeten toetsen of er een aanvullende natuurvergunning 
nodig is bij de aanvraag van een bouwvergunning. 

De provincie Utrecht heeft met het overnemen van deze taken een hogere ambitie 
neergelegd dan de landelijke overheid destijds deed, met name op het gebied van Toezicht 
en Handhaving van het voormalige artikel 75 van de Flora en Faunawet (toezicht op en 
ontheffingen of vrijstellingen van de wettelijke bepalingen bij beschermede flora en fauna). 
Dit betekent dat ook van gemeenten een grotere inzet en meer kennis wordt verwacht op het 
gebied van vergunningsverlening, toezicht en handhaving dan voorheen het geval was.

De fractie van GroenLinks-PvdA  heeft daarom de volgende vragen: 

1. Op welke wijze heeft de gemeente Leusden zich voorbereid  op de verschillende 
aspecten van deze grotere inzet en nieuwe taakinvulling?

2. Als onderdeel van de omgevingsvergunning moet een globale toets gedaan worden 
op natuuraspecten (de natuurtoets). Op welke wijze werd hier in het verleden om 
gevraagd en zal hier naar aanleiding van deze nieuwe wet een wijziging in de 
procedure en controle hierop plaatsvinden?

3. Voert de gemeente de groene handhavingstaken zelf uit of is dit bij de RUD belegd? 
In het eerste geval, hoe zal de afstemming tussen de gemeente en provincie 
plaatsvinden? 

In afwachting van uw antwoord. 

Met vriendelijke groet,
namens fractie GroenLinks-PvdA
Riet Koetsenruijter


